
Styremøte Lande FAU 08.06.2022 kl 19:00 

 

Møtt: 9 FAU representanter og rektor 

Forfall: 2 

Ikke møtt: Alt for mange 

 

Møteleder: Jørn Terje Iversen 

 

Informasjon fra Rektor: 

• Status uteområde: 

▪ Prioritertliste: 

• Lille skolegård:  

o Asfalt 

o Amfi 

o Leskur 

• Ballbinge 

• Krakker i store skolegård 

• Hinderløype 

• Dekorere vegger 

▪ Pengene som ble bevilget skulle gå til ny infrastruktur, ikke vedlikeholde eller 

erstatte det som er der fra før.  

 

• Bytter solskjerming på skolebygget – det nye er automatisk, med motor. Det gamle var 

gammelt og tråkt og sveive opp og ned.  

 

• Bilfriskolegård – Stadig påminning til de som leier på kveldstid at det ikke er lov å kjøre inn i 

skolegården.  

Det er forsøkt å få kommunen til å sette opp kjørebom.  

 

• Mattemaraton: Alle barna har deltatt, resultatet er supert 200 000 regne oppgaver er løst og 

40 000Km aktivitet. Dette er noe som skal gjentas. FAU sponset 2000,- til premier som er delt 

ut til klassene. 

 

• Ungdom i skolegården på kveldstid: Det er blitt mindre eldre ungdom i skolegården etter 

kameraene er kommet på plass. Men fortsatt blir våre skolebarn jaget vekk. Vi tar kontakt 

med Natteravnene for å se om vi foreldre kan starte patruljering på ettermiddagene. 

Vedtak: Til orientering. 

  



 

Anton Granhus trakk seg som leder, og har fått omtale i avisen. 

https://www.sa.no/fau-leder-trekker-seg-i-protest/s/5-46-1239909 

Dette ble gjort fordi han var lei av å ikke bli hørt av politikerne i Sarpsborg. 

Nestleder har overtatt som leder frem til årsmøte til høsten. 

Vedtak: Til orientering 

 

17. Mai 

 Bra oppmøte av barn og foreldre. 

 18 217,25 i overskudd. CA 50/50 kontanter og vipps. 

 Godt gjennomført 

Vedtak: Visa-kort og bilag samles inn. 17. mai komiteen sender søknad til Sarpsborg 

kommune om støtte til arrangementet  

Evt 

• Sende ut melding på Viglo når det er FAU møter, slik at flere representanter møter. 

 

• FAU rekrutterer foreldre til utvalg som gjennomfører forskjellige aktiviteter. For eksempel 

karneval for 1-3 trinn og Disko for 5-7 trinn. Dette vil gjøre at det blir lettere for foreldre å ta 

på seg FAU rollen.  

• FAU har mye penger i kassa, dette er noe vi ikke trenger eller ønsker. FAU oppfordrer 

klassekontakter og SFO til å søke penger til utstyr og prosjekter som kan gjennomføres.  

Vedtak: Til orientering 

 

Møtet avsluttet ca kl 21:00 

Referent: Jaran Martinsen 

 


